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Protokół Nr XV/2011 

z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 października  2011 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

goście zaproszeni, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Na sali obrad brak radnej Anny Ślęzak , radnego Łukasza Orłowskiego , radnego Bogdana 

Walczaka , radnego Witolda Śliwkiewicza. 

 

 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Józefowi Migdałkowi. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad proponowany przez przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie : 

 
1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

września  2011 r. 

 

6. Podjęcie uchwały  w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Łodzi na 

kadencję 2012 – 2015: 

a) Przedstawienie Radzie Miejskiej w Strykowie opinii o zgłoszonych 

kandydatach na ławników przez Zespół powołany Uchwałą Nr X/71/2011  

Rady Miejskiej w Strykowie z dn. 30 czerwca 2011 r., 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru ławników i 

przedstawienie Regulaminu wyboru ławników, 

c) przeprowadzenie głosowania tajnego, 

d) przedstawienie przez Komisję Skrutacyjną protokołu z ustalenia wyników 

głosowania, 

e) głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Łodzi na kadencję 2012-2015. 
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7. Informacja Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami 

oraz informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2010/2011. 

8.  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011 

oraz zmiany planu finansowego ZGKiM w Strykowie na rok 2011, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków na 

lata 2011-2025, 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego,  

d) określenia przypadków obniżenia nauczycielowi tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz warunków i trybu tego 

obniżenia, 

e) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy. 

10.  Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12.  Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 11 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XV  sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1. Radna Małgorzata Kiełbik 

2. Radny Karol Lenart 

3. Radny Marek Gierat 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

10  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Na salę obrad weszła radna Anna Ślęzak (godz. 9.02) . 

 

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 28 września  2011 r. 

 
Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XIV  sesji podczas obrad XV sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 
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12 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0  głosów wstrzymujących się 

 

Na salę obrad weszli radni: Łukasz Orłowski ( godz.9.05) , Bogdan Walczak ( godz.9.07) 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 

Łodzi na kadencję 2012 – 2015: 

 

a) Przedstawienie Radzie Miejskiej w Strykowie opinii o zgłoszonych 

kandydatach na ławników przez Zespół powołany Uchwałą Nr X/71/2011  

Rady Miejskiej w Strykowie z dn. 30 czerwca 2011 r. 

 

Zastępca Przewodniczącej Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników radny Józef 

Migdałek przedstawił opinię Zespołu z dnia 10 października 2011 r. na temat kandydatów na 

ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. 

 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru ławników i 

przedstawienie Regulaminu wyboru ławników, 

 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszeni zostali następujący radni: 

1) Czesław Polit 

2) Teodor Kołodziejczyk 

3) Sławomir Źródło 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Skrutacyjnej: 

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0  głosów wstrzymujących się 

Komisja Skrutacyjna wybrała spośród siebie Przewodniczącego Komisji radnego Czesława 

Polita . 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Czesław Polit odczytał Regulamin 

przeprowadzenia głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję od 

2012 r. -  2015 r.  na sesji Rady Miejskiej w Strykowie w dniu  27 października  2011 r. 

c) przeprowadzenie głosowania tajnego, 

 

Obecni na XV sesji Rady Miejskiej w Strykowie w dniu 27 października 2011 r. radni  

wyczytywani kolejno z listy obecności przez Przewodniczącego Komisji  Skrutacyjnej, 

otrzymali  po jednej karcie do głosowania, która zawierała  trzy nazwiska i imiona 

kandydatek na ławników ułożone alfabetycznie i w miejscu zapewniającym tajność 

głosowania głosowali  a następnie  wrzucili karty do urny. 

 

d) przedstawienie przez Komisję Skrutacyjną protokołu z ustalenia wyników 

głosowania, 

 

Po wyjęciu kart z urny i obliczeniu głosów Komisja skrutacyjna stwierdziła, że dwie 

spośród trzech kandydatek na ławników tj. Aleksandra Elżbieta Dukowska i Halina Danuta 

Tańska  otrzymały jednakową ilość głosów tj.  po  8 głosów.  
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 W przypadku, gdy w głosowaniu dwóch lub więcej kandydatów otrzyma jednakową 

liczbę głosów ważnych, która stanowi liczbę uprawniającą do uzyskania mandatu ławnika, 

a jednocześnie powodowałoby to wybór większej liczby ławników niż ustalony limit, 

o którym mowa w § 1 ust.1 Regulaminu  przeprowadzenia głosowania w wyborach ławników 

do sądów powszechnych na kadencję, przeprowadza się II turę głosowania spośród  

kandydatów o jednakowej liczbie głosów.  

W związku z powyższym Komisja Skrutacyjna przeprowadziła druga turę głosowania 

spośród dwóch kandydatek o jednakowej liczbie głosów. 

Po drugiej turze głosowania  Komisja Skrutacyjna sporządziła i przedstawiła protokół z 

obliczenia głosów oddanych w głosowaniach w I i II turze  w wyborach ławników do Sądu 

Okręgowego w Łodzi (zał. nr 2 do protokołu) . 

W wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego ławnikami do Sądu Okręgowego w Łodzi 

wybrane zostały: Halina Zaborowska i Halina Danuta Tańska. 

 

e) głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Łodzi na kadencję 2012-2015. 

 

Prowadzący obrady sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod 

głosowanie rady  uchwałę w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Łodzi na 

kadencję 2012-2015. 

Na sali obrad brak radnych Andrzeja Pożarlika i Witolda Śliwkiewicza.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 7 Informacja Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami oraz informacja  o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2010/2011. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że w ostatnim okresie najważniejsze 

problemy do rozwiązania były związane z ruchem około autostradowym, przede wszystkim z 

zabezpieczeniem dróg gminnych. Działalność burmistrza w tym okresie to bieżąca praca oraz 

przyjmowanie interesantów.   

 

Następnie pani Aneta Trzepocka inspektor ds. oświaty przedstawiła prezentację 

multimedialną dot. stanu realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2010/2011.  

 

Ad. 8   Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach komisji merytorycznych Rady Miejskiej w Strykowie i w 

przygotowaniu XV sesji rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica przedstawił radzie informację z 

analizy oświadczeń majątkowych, które wpłynęły do przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Strykowie oraz informację Wojewody Łódzkiego o analizie oświadczeń majątkowych 

Burmistrza M-G Stryków  Andrzeja Jankowskiego i Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Strykowie. 
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Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na 

którym omawiane były sprawy przygotowania zarządców poszczególnych kategorii dróg do 

akcji ,, zima 2011/2012ˮ. W nadchodzącym sezonie zimowym z informacji przekazanej przez 

zarządców dróg krajowych, wojewódzkich i powiatowych wynika, że odśnieżane będą 

również chodniki przy tych drogach przez służby drogowe zarządców. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował, 

że komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym  zapoznała się z realizacją budżetu szkół w 

roku 2011 oraz opiniowała projekty uchwał na XV sesję RM. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja w miesiącu październiku odbyła jedno 

posiedzenie, na którym zapoznała się z wydatkowaniem środków przeznaczonych w budżecie 

na rok 2011 na promocję Gminy oraz opiniowała projekty uchwał na XV sesję RM. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 

zajmowała się analizą złożonych  wniosków do studium uwarunkowań i kierunków rozwoju 

Gminy. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej RM radna Marzena Skwarko poinformowała o 

posiedzeniu Komisji, na którym dokonano kontroli zadania inwestycyjnego pn. Budowa 

świetlicy w Ciołku wraz z zagospodarowaniem terenu i przedstawiła radzie protokół z 

przeprowadzonej kontroli. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011 

oraz zmiany planu finansowego ZGKiM w Strykowie na rok 2011, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków na 

lata 2011-2025, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radny Bogdan Walczak mówił : 

Merytorycznych uwag co do matematyki jakiś pomyłek  nie stwierdziłem, ale zwracam się z 

prośbą o czytelniejsze wydruki, uchwała jest nieczytelna, nie wiem o co tu chodzi, w zasadzie 

nie powinienem głosować za tą uchwałą. 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak odpowiedziała: 

Ja mam czytelny. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 
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Gdybym ja to produkował to bym wzrokowo wiedział co tam jest napisane i domyślił się. 

 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak mówiła: 

Wielkość czcionki wynika z programu jaki przekazało nam ministerstwo finansów, w 

związku z tym, że jest bardzo dużo kolumn w tej tabelce nie ma innej możliwości, żeby 

powiększyć tą tabelkę i ja nie mam innej możliwości przekazania tej tabelki.  

Radny Bogdan Walczak mówił: 

W związku z tym wstrzymam się od głosu. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Dokument ten jest nie przygotowany, brak akceptacji pani mecenas, póki nie będzie spełniony 

wymóg statutowy co do podpisania się pod tym dokumentem  przez radcę prawnego, no 

niestety  jak mam głosować nad nim ? 

Przewodniczący RM  odpowiedział, że  projekt uchwały na oryginale posiada opinię radcy 

prawnego. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Mnie nie interesuje to, po to mi przysyłacie dokument, nad którym ja mam się wypowiedzieć. 

To jaki problem był  jak na oryginale był podpis, to jak to skserowaliście? To jest bzdura 

totalna. Tym bardziej pozwolę sobie odczytać – nie wiem jak to nazwać – styl, czy 

zrozumiałość tego zapisu pomiędzy  § pierwszym a drugim, no bo jeżeli mam głosować nad 

dokumentem to chcę wziąć jakąś odpowiedzialność za to. 

W §  1 jest mowa o tym, że postanawia się zaciągnąć zobowiązania długoterminowe w 

łącznej kwocie 4 miliony i tak dalej,  potem  słownie,  w formie  kredytu długoterminowego 

w kwocie i ta sama kwota jest powtórzona z przeznaczeniem na: a - spłatę wcześniej 

zaciągniętych kredytów i pożyczek długoterminowych – 3 miliony i tak dalej,  b) budowę 

kanalizacji sanitarnej I etap w Swędowie – milion i tak dalej, a § 2 brzmi: kredyt 

długoterminowy w kwocie 4 miliony 747 czyli kwota ta jak wyżej  przeznacza się na 

finansowanie deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek. 

Proszę państwa deficyt  to nie jest równoznaczne z kredytem, bo deficyt budżetowy może być 

spowodowany zupełnie czym  innym niż wzięty kredyt. W związku z tym określcie się  i 

chciałbym pani skarbnik , aby pod tym podpisała się pani mecenas prawna. 

 

 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak mówiła: 

Myślę, że pan radny nie rozumie co to jest deficyt. Deficyt to jest różnica dochodów nad 

wydatkami, czyli jak są mniejsze dochody a większe wydatki to tworzy się deficyt. Na 

finansowanie tego deficytu zgodnie z ustawą o finansach publicznych obowiązkiem jest 

wskazanie źródła sfinansowania  na ten deficyt czyli różnicę między planem dochodów  a 

wydatków w kwocie 1.297.685,50 wskazujemy na zaciągnięcie kredytu na konkretne zadanie. 
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Również  zgodnie z ustawą o finansach publicznych w związku z tym, że powstaje nam 

deficyt czyli nie ma pokrycia dochodów na wydatki, również mamy zaciągnięte 

zobowiązania, na które musimy wskazać źródło sfinansowania czyli kwoty wynikające z 

podpisanych umów, kredytów i pożyczek. Na rok bieżący jest to kwota 3.449.530,00 zł i jako 

źródło sfinansowania tych zobowiązań do spłaty wskazujemy kredyt długoterminowy i 

zaręczam panu, że jest to zgodne z prawem. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

To co Pani powiedziała jest zgodne, przyznaję rację tylko proszę odróżnić i proszę nie 

imputować, że to jest większy wydatek niż dochód, a ja się nie zgadzam z zapisem, że § 1 

mówi o spłacie kredytów … 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak mówiła: 

O zaciągnięciu kredytów nie spłacie kredytów, proszę dokładnie przeczytać … 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek długoterminowych … 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak mówiła: 

Pan mówi o punkcie pierwszym paragrafu pierwszego, a proszę  przeczytać co mówi paragraf 

pierwszy: postanawia się zaciągnąć zobowiązania długoterminowe w łącznej kwocie, w formie: 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Jeszcze raz: spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek długoterminowych … a w § 

2 mówi pani o deficycie budżetu …Proszę panią,  nie będę zadawał dodatkowych pytań bo 

jest to zrozumiałe, że pojawiają się wydatki nieuzasadnione, ja podaję przykład panie 

burmistrzu – rozumie pan,  i musi je pani w terminie zapłacić. I gmina zapłaciła i powstaje z 

tego tytułu deficyt, ponieważ nie miała pani pokrycia. Pani myli § 2 z § 1. 

Radny Czesław Polit mówił: 

Przyjmując uchwałę budżetową z góry było wiadomo, że zaciągamy kredyt na pewne 

zobowiązania. Pewne rzeczy mogą być zapisane w budżecie, że zaciągamy kredyt planowany 

na jakąś inwestycję, żeby obliczyć koszty to się inwestuje z budżetu tyle ile wystarcza do 

końca … 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak mówiła: 

Uchwała, która została przywołana na wstępie, czyli kolejne trzy uchwały mają pozytywną 

opinię składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej, czyli rozumiem teraz, że tutaj 

te wywody moim zdaniem są zbyteczne i podważają opinię składu orzekającego Regionalnej 

Izby. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

I tak pani udowodnię, że jest pani w błędzie … 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak mówiła: 

Pan jest w błędzie … 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

d) określenia przypadków obniżenia nauczycielowi tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz warunków i trybu tego 

obniżenia, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  
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13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

e) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

To samo, projekt uchwały nie jest podpisany przez  panią radcę  i w § 2, może też się mylę, 

czytam, chyba, że w oryginale jest inaczej bo też się to zdarza często… czytam: ,, cenę lokalu 

mieszkalnego ustala się na podstawie wartości rynkowej określonej przez rzeczoznawcę 

majątkowego w wysokości nie niższej niż wartość . Nie wiem czego: butów, komina? Czy to 

też się zgadza? Taki dokument chcecie wysłać dalej? Pytam. 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił: 

Ile można lać takiej goryczy? Uchwała została przygotowana przez Wydział pani Burmistrz, 

proszę panią o wyjaśnienie. 

Zastępca Burmistrza  M-G Stryków pani Bożena Motylińska mówiła: 

W uchwale w § 2 jest jasno napisane, że cenę lokalu - nie butów,  lokalu mieszkalnego ustala 

się na podstawie wartości rynkowej określonej przez rzeczoznawcę majątkowego w 

wysokości nie niższej niż wartość. Jest ujęty podmiot, którym jest lokal mieszkalny. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Czyli według pani jest dobrze? 

I jeszcze jedno w § 3, no tez nie zgadzam się z tym zapisem ,,Ustala się, że cena lokalu 

mieszkalnego będzie zapłacona jednorazowo ˮ. Jak pani  to wytłumaczy? Jeżeli cenę można 

zapłacić, cena to jest do sprzedaży a nie do zapłaty. 

Zastępca Burmistrza  M-G Stryków pani Bożena Motylińska mówiła: 

Trzeba by chyba zatrudnić polonistę, który wskaże, że jest to błędem. My uważamy, że jest 

prawidłowo. 

Radny Czesław Polit mówił : 

Ja mam taka prośbę panie przewodniczący żeby pan interweniował co kto mówi , bo padł 

zarzut , że w oryginałach uchwał są inne zapisy dość często, uważam, że każdy ma prawo się 

pomylić ale słowo ,,często ˮ jest chyba nadużyciem i krzywdzące. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Będzie pan za świadka … 

Zastępca Burmistrza  M-G Stryków pani Bożena Motylińska pytała radnego Walczaka: 

czy pan się zbytnio nie denerwuje na obradach sesji? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził, że obrady odbiegają od tematu, 

przerwał wymianę zdań i przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Po głosowaniu Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ogłosił dziesięciominutową  

przerwę w obradach. 

Po przerwie. 
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Ad. 10  Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza M-G 

Stryków  jaki jest powód likwidacji filii w Głownie Wydziału Komunikacji  ? 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski wyraził swoją negatywną opinię w 

sprawie likwidacji filii Wydziału Komunikacji przez Starostwo Powiatowe w Zgierzu i 

powiedział, że o likwidacji z dniem 2 listopada tego roku dowiedział się z prasy. Burmistrz 

podkreślił, że ma nadzieje, że Rada Miejska w Strykowie wyrazi również swoją negatywną 

opinię w tej sprawie  na tej sesji. My jako samorząd  na 2012 rok zabezpieczamy w swoim 

budżecie środki na funkcjonowanie tego punktu, jesteśmy wszyscy zaskoczeni takim 

postępowaniem Starostwa. Powodem jest brak środków  finansowych w budżecie Starostwa z 

informacji jak została przedstawiona przez prasę. Zaproponuję, aby rada wyraziła swoją 

opinię w tej sprawie na dzisiejszej sesji. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Odniosę się do tego co powiedział burmistrz odnośnie likwidacji komunikacji w Głownie. 

Jest to przykre i nie będę tego komentował, w każdym razie jest to czytelne ale było to 

zapowiadane dużo wcześniej. W związku z tym uważam, że rada  powinna podjąć uchwałę, w 

której należałoby zapewnić o obciążeniu, wzięciu kosztów na gminę za funkcjonowanie 

wydziału komunikacji. Na dzień dzisiejszy jest to dobre dla mieszkańców gminy, ale 

podejrzewam, że za ileś tam lat – trudno powiedzieć – w miarę postępu ta rejestracja  nie 

będzie się tak odbywała jak  się odbywała. Przed wczoraj ze znajomym byłem rejestrować 

samochód i z przykrością tyle lat to tam trwało przynajmniej od tej afery kasowej, że nie 

można było załatwić żeby ci ludzie nie jeździli po pocztach, po bankach, wracali się żeby 

wpłacić koszty rejestracji a mogli przecież to załatwić w urzędzie skarbowym czy w jakiś 

inny sposób. Powinniśmy dzisiaj podjąć uchwalę czy porozumienie między powiatem - 

starostwem a gminą, w sprawie wzięcia kosztów na własne barki. Tak jak to chyba zwróciła 

się gmina Parzęczew  i  Ozorków, w  dzisiejszej  prasie lokalnej jest to napisane w dzienniku, 

że biorą na siebie koszty poniesione  funkcjonowania wydziału i pozostawienia im tam. 

Siedemnastego na komisji kultury poprosiłem o  informację dotyczącą  stowarzyszeń, w 

których Gmina Stryków jest członkiem. Wiadomo, że  jeśli jest członkiem to płaci opłaty, a 

jeżeli płacimy opłaty to musi być prowadzona działalność. Jak sobie przypominacie starsi 

radni, jeszcze dwie kadencje wstecz  były nam dawane budżety i sprawozdania tych 

stowarzyszeń. I było wiadomo co kto planuje zrobić. Do tego mojego wniosku proszę 

dołączyć taką informację,  czy któreś ze  stowarzyszeń ma jakieś plany na przyszły rok, w 

dłuższej perspektywie, jeśli tak to jakie? Dotyczące oczywiście Gminy Stryków. 

Pytanie drugie dotyczy Smolic, czy są jakieś plany poprawy bezpieczeństwa na drodze w 

Smolicach – szczególnie na odcinku między Strykowem a panem Kalinowskim, Fiutowskim. 

Zwrócili się do mnie mieszkańcy Smolic aby wystąpić z możliwością może przez gminę 

Stryków, bo powiat podejrzewam, że … mamy radnych ale oni  bardzo dobrze działają w 

innym kierunku a nie w  tym, żeby zapewnić mieszkańcom bezpieczeństwo,  żeby pobudować 

chodnik choć z jednej strony drogi. Może nie zapewni on bezpieczeństwa, ale jest jakieś już 

zabezpieczenie. Muszą chodzić jezdnią i poboczem a wiadomo jak tam jest i jezdnia jest 

nierówna i zakręt. Nawet tam wyprofilowanie, ustawienie  jakichkolwiek znaków to nie 

dopełni bezpieczeństwa. 

Radny Józef Migdałek mówił: 

Dziś rano jak przeglądałem prasę i przeczytałem notatkę w Dzienniku Łódzkim dotyczącą 

likwidacji tego punktu w Głownie to nie chce powiedzieć co mnie akurat ruszyło. Tym nie 

mniej chce powiedzieć tak: powiat z nas robi idiotów, bo jeśli pisze, że musi likwidować 



10 

 

punkt w Głownie bo pieniądze  z likwidacji tego punktu musi przeznaczyć na sprawy oświaty. 

To jest już zupełnie żenujące, to niech się ten powiat zrzeknie w ogóle opieki nad oświatą a 

prawdopodobnie będzie lepszy efekt dla gmin. Ja już wcześniej wspominałem na poprzednich 

sesjach, kiedy różnymi drogami docierały informacje o sytuacji komunikacji w Starostwie: 

myśmy w tym budynku mieli dobrze wyposażony punkt obsługi klienta  dotyczący rejestracji 

samochodów. Wtedy przekonywało nas Starostwo, że zabiera nam Wydział z naszym 

pracownikiem i on będzie nam świadczył usługi. Zgodziliśmy się bo jest bliżej do Głowna niż 

do Zgierza. Tym bardziej, że Starostwo nie wywiązało się z podstawowej rzeczy, która 

umożliwiłaby dostęp do tego powiatu, a mianowicie z komunikacji. Przecież mówiono nam, 

że będzie czerwony autobus ze Zgierza do Strykowa żebyśmy mieli dobre połączenie 

komunikacyjne z naszym powiatem i co? I nic. Żaden starosta ani jego następca nie 

zainteresował się w jakich warunkach ludzie jeżdżą do powiatu załatwiać sprawy. Zabrali 

nam budownictwo- mamy kłopot,  teraz zabiorą nam komunikację .Nie dajmy się robić w 

takich ludzi, którzy nie rozumieją pewnych spraw. Ozorków zaprotestował, Parzęczew 

zaprotestował, ja proponuję także aby z dzisiejszego dnia przesłać ostry protest radnych tej 

rady. Nie zgadzamy się na takie rozwiązania dotąd, dokąd Starostwo nie załatwi nam spraw 

które miało załatwić do tej pory a nie załatwiło. Jeśli załatwi nam komunikację, jeśli 

będziemy mieli możliwość dojazdu to ja nie będę miał nic przeciw temu, ale jeśli ja teraz 

wiem, że jadąc do Zgierza będę musiał marnować kilka dni po to żeby załatwić sprawę to ja 

się na takie przyjemności nie zgadzam. Bardzo proszę popierajmy wniosek pana burmistrza, 

że nie zgadzamy. Niech się powiat wypowie czy chce gminom pomagać czy tylko ciągle 

kłaść kłody pod nogi. Jeśli to drugie, to mam wniosek: rozwiązać powiat i będzie sprawa 

załatwiona, my bez powiatu damy sobie radę i niech nam nie mówią ciągle, że coś nam 

zabiorą. Ja się z takim postępowaniem nie zgadzam. 
 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski odpowiedział w sprawie Smolic: 

Smolice jest to droga powiatowa, zgłaszamy te problemy związane z bezpieczeństwem  

szczególnie na tym pierwszym odcinku drogi od czternastki, Starostwo niebawem przedstawi 

projekt  budżetu  na rok 2012, który  podobno w sferze inwestycyjnej będzie bardzo słabym 

rokiem w związku z tym już pewne posunięcia – komunikacja – świadczą o tym, że kondycja 

finansowa tego samorządu jest bardzo słaba. My jedynie możemy wnioskować i proponować 

te  inwestycje, które dotyczą dróg powiatowych. Zresztą uchwały, które wcześniej 

podejmowaliśmy dotyczą pewnych fragmentów dróg powiatowych świadczą o tym, że 

chcemy w pewien sposób pomóc natomiast nie mamy takiego wpływu, że zmusimy starostę 

do tego żeby poczynił takie a nie inne rozwiązania. To jest również samorząd, który również 

funkcjonuje na podstawie ustawy i  ma określone zadania. 

 

Ad. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski powiedział, że w związku z ustawą 

śmieciową chcielibyśmy przygotować się do wprowadzenia opłaty za odbiór odpadów 

komunalnych od indywidualnych odbiorców. Kwoty w budżecie na ten cel są coraz wyższe. 

Musimy wybrać, albo wprowadzamy opłaty albo rezygnujemy z inwestycji. Ustawa 

śmieciowa wprowadza obowiązek podatku śmieciowego, w związku z tym gmina będzie 

musiała wykonać ogromny zakres czynności. Związane to będzie z reorganizacją pracy w 

urzędzie.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza powiedziała, że biorąc pod uwagę przymiarki 

do budżetu roku 2012, porównując koszty za ostatnie lata: w 2010 r. – 2,5 mln. zł, do końca 

IX 2011 r. 1.886.727 zł zdecydowaliśmy się na wprowadzenie odpłatności. Zwrócimy się do 



11 

 

mieszkańców z informacją oraz wypowiedzeniem dotychczasowych umów ze stawką zero. 

Będzie to realizował Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie. 

Zaproponowana zostanie nowa umowa z ZGKiM lub z innym uprawnionym podmiotem. 

Mieszkaniec ma obowiązek udokumentowania wywozu nieczystości, harmonogram odbioru 

śmieci będzie bez zmian.  

Propozycje cenowe wyliczone wg kosztów na podstawie wywozu 1m 
3
 śmieci:  

 110 l – 10,50 zł 

 120 l – 11,40 zł 

 240l – 22,80 zł.  

Są to kwoty brutto. Rzeczywiste koszty będą znane na początku roku, kiedy ZGKiM rozpisze 

przetarg.  

 

Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum zapytała jak będzie 

wyglądać odpłatność spółdzielni mieszkaniowych. Dalej mówiła, że chce zaprotestować, 

ponieważ mieszkańcy nie płacą, śmieci są podrzucane, więc koszty będą ponosić lokatorzy.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza odpowiedziała, że spółdzielnia jest odrębnym 

podmiotem, sama wylicza odpłatność w czynszu. Nie możemy ingerować w zarządzenia 

spółdzielni, odpłatność będzie wobec wszystkich mieszkańców, my nie jesteśmy w stanie 

rozwiązać tych problemów. Od 2013 roku będzie wprowadzony podatek śmieciowy, 

odpłatność każdego mieszkańca, określone obowiązki ustawowe będą podejmowane 

uchwałami, które będą miały opinie w decyzjach organów niezależnych od gminy, np. Urząd 

Marszałkowski, który musi wskazać podmioty odbioru. Jesteśmy członkiem Stowarzyszenia 

Międzygminnego BZURA, który ma w planach budowę zakładu utylizacji. Na dzień 

dzisiejszy jest informacja, że Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska podpisał i wyraził 

zgodę w zakresie uwarunkowań środowiskowych dla lokalizacji tego zakładu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki pytał czy ceny będą obowiązywały 

podmioty gospodarcze ? 

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza odpowiedziała, że cennik ten obowiązywał 

będzie indywidualnych odbiorców, podmioty gospodarcze zawierają odrębne umowy z 

podmiotem uprawionym do odbioru odpadów.  

 

Radny Bogdan Walczak mówił, że duża część mieszkańców pilotuje ten temat, dobrze by 

było, aby został opracowany nowy regulamin utrzymania czystości i porządku w gminie. W 

projekcie ustawy była wątpliwość, że np. w gminie Stryków, kogo Gmina wskaże, to będzie 

osoba fizyczna korzystać. Czy przy takim odpłatnym odbiorze nie będą powstawały dzikie 

wysypiska śmieci i jakie koszty się w związku z tym przewiduje. Byłoby bardziej czytelne 

gdyby przed zmianą - wprowadzeniem odpłatności powinien być zrobiony audyt odbioru 

nieczystości, takie dane, z których by wynikało jakie są dochody od osób fizycznych, jakie od 

osób prawnych, jakie są koszty wywozu śmieci, z koszy ulicznych. Czy to nie idzie na koszt 

wywozu osób fizycznych, tych które miały podpisaną umowę? 

 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił, że system docelowy to podatek 

śmieciowy, którym każdy będzie obciążony. Taka pozycja pojawi się w zestawie podatków. 

Forma jaką my wybierzemy, a jest najtrudniejsze to zadanie, bo jeżeli ustalimy, że ten 

podatek docelowy będzie dotyczył ilości osób w gospodarstwie, to najbardziej dotknie 

rodziny wielodzietne. Kilka jest systemów wyboru tego podatku, będziemy się starali, aby 

nasza gmina wybrała taki system, który będzie najlepszym rozwiązaniem ze wszystkich, które 
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możemy zastosować. Wskazane zostaną podmioty i tylko one na terenie województwa i kraju 

będą mogły zajmować się gospodarką śmieciową. Podmioty gospodarcze są zobowiązane do 

odbioru odpłatnego śmieci. Podmioty gospodarcze są zobowiązane w tej chwili do tego, aby 

odpłatnie poprzez umowę z odbiorcą. Należy wspomnieć, że na naszym terenie odpady od 

podmiotów gospodarczych wystawiane są jako śmieci bytowe z gospodarstwa domowego.  

System zobliguje każdego do płacenia, wzrośnie na pewno segregacja odpadów, a to 

spowoduje rachunek ekonomiczny. Kwota będzie zabezpieczona w budżecie na dzikie 

wysypiska, na odbiór odpadów z miejsc publicznych, koszy ulicznych. My wiemy ile w ciągu 

roku nas to kosztuje. Łatwiej było oszacować koszty związane z odbiorem, te zaproponowane 

stawki. Osoba fizyczna będzie miała prawo wyboru podmiotu odbierającego śmieci, do czasu 

wprowadzenia podatku związanego z ustawą. Zakład utylizacji organizowany przez 

samorządy ma być zakładem regionalnym, o to stara się Związek Bzura. Taki zakład 

powoduje znaczne obniżenie kosztów, ponieważ samorządy  nie nastawiają się na zysk, tylko 

żeby się bilansowało.  

 

Pan Kazimierz Piotrowski sołtys wsi Cesarka pytał o sytuację z działkowiczami. 

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza odpowiedziała, że działkowicze także będą 

wezwani do podpisania umów na zasadzie sprzedaży worków. Koszt worka będzie 

równoważny z kosztem wywozu. Możliwa będzie segregacja u źródła, w domach, na 

posesjach na podstawie worków.  Segregacja do pojemników publicznych będzie nieodpłatna. 

Odpłatność będzie obowiązywała do czasu wejścia w życie ustawy śmieciowej.  

 

Radny Czesław Polit mówił, że do czerwca 2013 roku gmina musi spełnić wszystkie 

warunki postawione przez ustawę śmieciową.  

 

Pan Andrzej Janeczko sołtys wsi Ługi mówił, że wieś Ługi jest bajpasem dla drogi Głowno 

Stryków. Kiedy autostrada była bezpłatna nie było takiego problemu, teraz znowu zaczynają 

jeździć drogą naszą drogą Cesarka – Ługi– Dobieszków, w piątki robi się makabra. Czy nie 

ma możliwości podjęcia uchwały o zakazie poruszania się samochodów o określonym tonażu, 

bo droga ta jest już rozjeżdżona? Pan sołtys mówił także o nieodpłatnym odbiorze śmieci, że 

gmina Stryków jest coraz bogatsza, porównywana z Gmina Kleszczów, a wprowadza 

następne opłaty. Trzeci temat dotyczył zaproszenia na zebranie sołtysów, na którym sołtysi 

mają przedstawić informację na temat planów działalności świetlicy wiejskiej. Mieszkam 12 

lat na terenie wsi Ługi i wiem, że po za zebraniami wiejskimi nic tam się nie działo, bo nie ma 

na to pieniędzy, na działalność kulturalną nie ma środków. To jest wstyd –mówił sołtys wsi 

Ługi. 

 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski powiedział, że plany działania świetlic nie 

związane są z osobą Burmistrza, to Komisja Rewizyjna zajęła się tym tematem. Jeśli chodzi o 

pomoc kulturalną, to proszę zobaczyć ile gmina przeznacza na stowarzyszenia, pomocą służy 

także Dom Kultury. Przygotowałem informację dotyczącą stawek podatkowych na terenie 

naszego powiatu, wszystkich gmin. Nie można powiedzieć, że kosztem podatków był 

nieodpłatny system, jesteśmy jedyną gminą, gdzie taki system funkcjonuje do chwili obecnej, 

gdzie gmina finansuje odbiór śmieci za darmo. Każdy z nas te śmieci produkuje. Ustawa, 

która wejdzie w życie zobowiązuje gminy do wprowadzenia opłaty. Gminy mają taki wybór, 

albo likwidują szkoły, a my takiego zagrożenia nie mamy. Z drugiej strony subwencja w roku 

2012 - dofinansowanie wynagrodzeń nauczycieli 1,5 mln zł z budżetu gminy, 1,5 mln 

janosikowego. My mamy wybrać albo chcemy robić inwestycje albo nieodpłatny system 

odbioru śmieci.  Oświata pochłania ponad 40% budżetu gminy. Gmina Kleszczów ma budżet 
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240 mln zł, my mamy 40 mln zł. Wprowadzamy opłaty, pojawi się informacja, która trafi do 

każdego mieszkańca. Jeśli chodzi o problemy związane z drogami gminnymi proszę zgłaszać 

na bieżąco, będziemy robić ograniczenia. 

 

Następnie Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski przedstawił stawki podatkowe 

obowiązujące na terenie 9 samorządów powiatu zgierskiego. Burmistrz odniósł się do 

poziomu janosikowego, który jest liczony po maksymalnych stawkach podatkowych 

przeliczanych na jednego mieszkańca. U nas jest taki problem, że jest wielu mieszkańców, 

którzy mieszkają na terenie naszej gminy, ale nie są zameldowani na terenie naszej gminy, w 

związku z tym średnia dochodu na jednego mieszkańca idzie w górę,  a faktycznie 

mieszkańców mamy więcej. Jeśli chodzi o wysokość podatków to Gmina Stryków właściwie 

ma najniższą strefę podatkową.  

 

Radna Małgorzata Kiełbik odniosła się do wypowiedzi dot. świetlic, powiedziała, że 

Komisja Rewizyjna zajęła się tym tematem, ponieważ chodziło o wykorzystanie świetlic, 

wymianę doświadczeń, aby było więcej inicjatyw społecznych, także przy pomocy DK, aby 

więcej działo się na wsiach, a można robić wiele przy minimalnych kosztach. 

 

Radny Bogdan Walczak powiedział, że potrzebuje informację przed którą będzie musiał 

podjąć decyzję podczas głosowania czy dokonano porównania jakie są koszty teraz obecne, 

jakie będą po wprowadzeniu odpłatności za wywóz śmieci. Mogą być pewne różnice.   

 

Burmistrza Andrzej Jankowski powiedział, że informację przedstawiała pani Burmistrz, 

mówiła, że 2,5 mln zł.  

Radny Bogdan Walczak dalej pytał, jakie będą koszty, trzeba przeprowadzić analizę. Wrócę 

do ustawy – zrozumiałem, że gmina będzie miała obowiązek odprowadzenia podatku 

śmieciowego, tzn. gminy będą płacić podatek śmieciowy, ja wam mówię o projekcie. Chodzi 

mi o to, czy gmina musi obciążyć mieszkańca podatkiem śmieciowym. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca burmistrza  odpowiedziała, że gmina musi obciążyć 

mieszkańca .  

 

 

Ad. 12  Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Na sali obrad brak radnych: Łukasza Orłowskiego, Andrzeja Pożarlika, Witolda 

Śliwkiewicza. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XV sesji RM radna Małgorzata 

Kiełbik odczytała  wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 27 października  2011 roku:  

 

1. Zainstalować lustro drogowe przy wjeździe w ul. Szlachecką (jadąc od Anielina 

Swędowskiego) - wnioskodawca radna Marzena Skwarko. 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

2. Rozpatrzeć  możliwość zwiększenia ilości kursów autobusu linii ,,60ˮ na odcinku 

ul. Strykowska – Sosnowiec z uwagi na trudności z dojazdem do pracy i do szkoły 

– wnioskodawca Małgorzata Kiełbik. 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 
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0 głosów wstrzymujących się, 

 

 

3. Rada Miejska w Strykowie pozytywnie zaopiniowała wniosek Burmistrza M-G 

Stryków w sprawie wprowadzenia  odpłatności za odbiór odpadów komunalnych  

od osób fizycznych – właścicieli nieruchomości od dnia 1 stycznia 2012 r. - 

wnioskodawca Burmistrz M-G Stryków  

 

Głosowanie wniosku: 10  głosów za 

0 głosów przeciw 

2 głosy wstrzymujące się, 

 

4. Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o budowę chodnika między 

Strykowem a Smolicami z uwagi na zagrożenie bezpieczeństwa  ruchu pieszych. 

 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

Radny Bogdan Walczak mówił: na pewno wszyscy wiedzą o zagrożeniu na skrzyżowaniu 

Zelgoszcz – Zgierz –Dobra .Nie będę wracał do historii, gdzie zwracałem się o to, żeby tam 

ustawić znak stopu i nie wiem czy nie byłoby wskazane aby wystąpić do powiatu o 

rozważenie takiej możliwości o zmianę ustawienia tych znaków. Bo z tym się tam wiąże ta 

wypadkowość. 

Wiceprzewodniczący Włodzimierz Grochocki  przypomniał, że taki wniosek wypracowany 

został na posiedzeniu komisji ładu i został przekazany. 

 

5. Rada Miejska w Strykowie przyjęła wniosek w sprawie niezwłocznego  podjęcia 

uchwały wyrażającej negatywne stanowisko Rady Miejskiej w Strykowie  

odnośnie likwidacji filii Wydziału Komunikacji w Głownie przez Starostwo 

Powiatowe w Zgierzu. 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

Radny Bogdan Walczak poprosił o udzielenie głosu i powiedział: 

W większości wiecie państwo, że jestem w procesie sądowym w Warszawie w Sądzie 

Okręgowym związanym z tym ruchem autostradowym. Tam jest złożony wniosek o 

ustawienie znaku zakazu wjazdu samochodów ciężarowych powyżej 14 t na teren miasta 

Strykowa. Nie wiem czy nie byłoby – musicie to państwo rozpatrzeć – to wskazane aby 

podjąć taką uchwałę, jakikolwiek wniosek i zwrócić się do sądu o  takie rozpatrzenie, jak 

gdyby poprzeć. Generalna dyrekcja broni się przed tym, ale nie wiem czy w wielu miastach 

wprowadzane są jednak zakazy tego tonażu wjazdu do miasta na drogach krajowych. Przecież 

teraz w tej chwili jest już taka  możliwość aby ten objazd blokować a tym bardziej po 

uruchomieniu tej obwodnicy do Brzezińskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  powiedział, że jest to temat na inne 

posiedzenie. 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XV  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 
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Głosowanie :  12  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica  realizując przyjęty wniosek  w 

sprawie niezwłocznego podjęcia uchwały wyrażającej negatywne stanowisko Rady 

Miejskiej w Strykowie odnośnie likwidacji filii Wydziału Komunikacji w Głownie przez 

Starostwo Powiatowe w Zgierzu w imieniu grupy radnych, przedstawił wniosek formalny o 

zmianę   porządku obrad: tj.  

 pkt  13 otrzymuje  brzmienie  – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska,  

 pkt 14  ,, Zamknięcie obrad ˮ  

Głosowanie :  12  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

1  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica  odczytał projekt uchwały w 

sprawie  wyrażenia stanowiska. 

Radny Bogdan Walczak poprosił o odczytanie jeszcze raz projektu uchwały i powiedział , 

że protest nic nam nie da. Lepiej zwrócić się o wstrzymanie procesu likwidacji lub wycofanie 

się z tego procesu. 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił, że do tej pory obowiązywało 

porozumienie o finansowaniu ze strony Gminy Wydziału komunikacji w Głownie, po wypowiedzeniu 

nam umowy ze strony Starostwa  Gmina wyraziła swoje negatywne stanowisko. 

Radny Bogdan Walczak pytał: co wniesie ta uchwała? 

Radca prawny Pani Iwona Urban odpowiedziała, że uchwała może nic nie wniesie, ale rada 

gminy może tylko  tak wyrazić swoje stanowisko. 

Radny Czesław Polit mówił: my wyrażamy swoją opinię w tej sprawie  jako rada. To jest 

nasz protest przeciwko działaniom Starostwa, a wpływu nie mamy  na to co zrobił starosta. 

 

 Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 14  Zamknięcie obrad. 
Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.30  dokonał 

zamknięcia sesji. 

 
Protokołowała: 

Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 


